
Skolebestyrelsesmøde d. 4. november 2013 
 
 
1. Godkendelse af referat 
 

Godkendt 

 
2. Elevrådet 
 

1. Skabe til ting fx pc. Christian har via puljen for digitaliseringsstrategien bestilt 340 
skabe til Tarupgårdsvej. Punktet tages i et centralt udvalg i Servicecenter IT. 

2. Markedsdag hvert eneste år. Herunder muligheden for at tjene penge til skolerejse. Det 
er problematisk, at hver anden årgang IKKE tjener penge ind. 

3. Julegalla. Måske skal der være et andet tema. Elevrådet arbejder videre med ideer. Der 
skal stadig være mulighed for andet en disco. 

4. Wc-erne er ”klamme”. CH og DB undersøger nærmere :o( 
5. Der er bekymring fra mellemtrinnet ang. sne. Der ønskes et område hvor mellemtrinnet 

i fred og ro kan lege med sne fx bag klub/hal. 

 
3. Legeplads 

Skolen har lavet et udkast som er sendt i udbud. 

Legegade mellem de to skoler er ved at blive undersøgt af SKA/BKF 

 
4. Økonomi 
74,8% det er bare helt fint og vi begynder nu indkøb af bl.a. et klassesæt af IPads til 
indskoling/mellemtrin 

 
5. Budgetforslag til udtalelse (det kommer forhåbentlig onsdag) 
Der har ikke været mange udmeldelser fra vores SFO – det er godt. Der er nogle 0. 
årgangselever som ikke er meldt ind endnu. 

Orientering om reorganisering af BUF. 

 
6. Renoveringsplan 
Orientering 

 
7. Trivselsrapport 
Den er ikke helt så god som sidste år. Den bliver behandlet på MED. Der er blevet flere krav 
og et større pres mht. flere elever. 

Der er kommet henvendelse om trivsels-ambassadører på skolen (Inklusionsvejleder).  



 
8. Orientering / alle 
 

Skolerejse (9. årg.) Mulighed for udlandsophold i udskolingen diskuteret. Retningslinjerne er 
ikke ændret. SFO-tur i skoletiden er problematisk for de elever, som ikke er tilmeldt. Dette 
skoleår vil være det sidste. 

Skolebestyrelsens synlighed 

 
9. Næste møde 03.12. 
- herunder julefrokost på Alfred og Kamilla 
 
10. Evt. 

 

Ref CH 


